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Posėdžio pirmininkas – Loreta Vaičienė 

Posėdžio sekretorė – Jolanta Stasiukonienė 

Seniūnaičių sueigoje dalyvavo seniūnaičiai: Loreta Vaičienė, Irmantas Karčiauskas, Vitas 

Riškevičius, Aurelija Sederevičienė, Evaldas Malijonis, Darius Saddauskas, Lina Bružikienė, 

viso 7 seniūnaičiai, seniūno pavaduotoja Jolanta Stasiukonienė.   

 

D A R B O T V R K Ė: 

1. Dėl gatvėvardžių suteikimo. 

2. Dėl lėšų gyvenamosios vietos bendruomenėms remti paskirstymo. 

3. Dėl Andriaus Gustaičio gatvės pripažinimo pagrindine gatve. 

4. Kiti klausimai. 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

1. S V A R S T Y T A. Dėl gatvėvardžių suteikimo. 

Pranešėja seniūno pavaduotoja Jolanta Stasiukonienė pristatė  gyventojų ir  Kauno rajono 

savivaldybės administracijos Urbanistikos skyriaus prašymus dėl gatvių pavadinimų suteikimo. 

Ramutė Škudienė prašo naujai projektuojamai gatvei, esančiai Poderiškių kaime, suteikti Kielių 

gatvės pavadinimą. Urbanistikos skyrius koreguoja Savanorių, Karininkų gatves, esančias Tirkiliškių 

kaime ir einančias iš Artūro Sakalausko gatvės. Reikalinga suformuoti naują gatvė. Kadangi šioje 

teritorijoje suteikiami gatvių pavadinimai Lietuvos Nepriklausomybės atkūrimo kovų tematika, 

naujai projektuojamai gatvei siūloma suteikti Kovotojų gatvės pavadinimą. Vadovaujantis 

Vyriausybės nutarimu, dalis Zapyškio seniūnijos Kluoniškių kaimo priskirta Alšėnų seniųnijai 

Girininkų I kaimui. Keičiasi kaimų ribos. Norint suteikti sodyboms adresus, reikia suformuoti gatvė 

ir suteikti gatvės pavadinimą. Kadangi ši gatvė nueina į Zapyškio seniūnijos Kluoniškių kaimą ir 

siekiant išsaugoti senuosius kaimų pavadinimus šiai gatvei siūloma suteikti Kluoniškių gatvės 

pavadinimą. Diskusijoje dalyvavę seniūnaičiai pritarė šiems siūlymams. 

1. N U S P R Ę S T A : 

1.1. Gatvei esančiai Tirkiliškių kaime  suteikti Kovotoju gatvės pavadinimą. 

1.2. Gatvei esančiai Poderiškių kaime  suteikti Kielių gatvės pavadinimą. 

1.3.  Gatvei esančiai Girininkų I  kaime  suteikti Krušinskų gatvės pavadinimą. 

Balsavo: “už” - 7, “ „prieš“ -0, „susilaikė“ – 0. 

2. S V A R S T Y T A. Dėl seniūnaičių lėšų paskirstymo. 

Paranešėja seniūnė Indrė Dambauskienė informavo, kadgruodžio 10 d. Mastaičių parke vyks 

Kalėdinės eglutės įžiebimo šventė. Seniūnė siūlė šventėms papuošti pagrindinę Mastaičių gatvę. 

Mokslo gatvėje elektros stulpus papuošti šviečiančiomis girliandomis.  Seniūnaitė Loreta Vaičienė 

informavo, kad šventė bus organizuojama iš asociacijos “Pažėrų krašto bendruomenės centras” 

projekto lėšų - 1259 Eur. Projekto lėšomis bus finansuojama koncertinė programa, dovanėlės 

vaikams, vaišės, projekto viešinimo išlaidos. Seniūnaitė Lina Bružikienė siūlė likusias nepanaudotas 



seniūnaičių  lėšas - 889,02 Eur paskirti Mokslo gatvės elektros stulpų papuošimui šviečiančiomis 

girliandomis. .Diskusijoje dalyvavę seniūnaičiai pritarė lėšų skyrimui. 

2. N U S P R Ę S T A. Mokslo gatvės elektros stulpų papuošimui šviečiančiomis girliandomis. 

paskirti  889,02 Eur. 

Balsavo: “už” - 7, “ „prieš“ -0, „susilaikė“ – 0. 

 

3. S V A R S T Y T A. Dėl Andriaus Gustaičio gatvės pripažinimo pagrindine gatve. 

Pranešėja seniūnė Indrė Dambauskienė informavo, kad pastaruoju metu padažnėjo incidentų A. 

Gustaičio gatvėje Pažėrų, Girininkų I, Girininkų II kaimuose: buvo išdaužyti autobusų stotelės stiklai, 

keletą kartų nulaužtikelio ir gatvių pavadinimų ženklai. Seniūnaitė Lina Bružikienė sakė, kad 

išasfaltavus Žiemkelio gatvę, tapo neaišku, kuris kelias yra pagrindinis, o kuris šalutinis. Siekiant 

išvengti eismo įvykių, reikalinga pastatyti kelio informacinius ženklus A. Gustaičio ir Pienių gatvių 

sankirtoje, bei A. Gustaičio  ir Girininkų gatvių sankirtoje. Diskusijoje dalyvavę seniūnaičiai siūlė A. 

Gustaičio gatvę pripažinti pagrindine gatve. 

 

3. N U S P R Ę S T A: 

A. Gustaičio gatvę pripažinti pagrindine gatve. 

A. Gustaičio ir Pienių gatvių sankirtoje, bei A. Gustaičio ir Girininkų gatvių sankirtoje pastatyti 

informacinius kelio ženklus. 

Balsavo: “už” - 7, “ „prieš“ -0, „susilaikė“ – 0. 

4. S V A R S T Y T A. Kiti klausimai. 

Seniūnaitis Evaldas Malijonis pristatė gyventojo pageidavimą įrengti greičio mažinimo kalnelį 

Miglės gatvėje. Seniūnė sake, kad kalnelio įrengimui pirmiausia reikia surinkti gyventojų prašymus. 

Vieno gyventojo pageidavimu kalnelį įrengti netikslinga, nes poi to kalnelius prašoma panaikinti. Šį 

klausimą reikia svarstyti su visais gyventojais. 

 

 

 

 

Pirmininkas                                   Lina Bružikienė 

 

 

Sekretorė                                     Jolanta Stasiukonienė 

 


